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ZAPISNIK 
 
 

16. sjednice Izvršnog odbora Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane u  
četvrtak, 30.11.2017. u prostorijama Saveza, Franje Račkog 1, s početkom u  13:00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, D. Mušćo, I. Bolonić, T. Tondini, M. Brakuza, B. Curl,  
M. Mauhar, M. Šepić, B. Miklić, V. Crnković i A. Petrinić  
Odsutni: D. Babić (svi opravdano)  
Ostali prisutni: B. Marković, M. Gašparac, I. Uremović i T. Grubišić 
 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 15. sjednice IO-a 

2. Prijedlog Financijskog plana za 2018. godinu 

3. Izvršenje Financijskog plana u 2017. godini 

4. Plan i program Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije do izbora u 2018. 

godini 

5. Informacija o iskorištenim sredstvima Javnog natječaju za sufinanciranje programa i  

projekata iz  područja lovstva iz proračuna Primorsko-goranske županije za 2017. g. 

6. Informacija  o provedenim seminarima i ispitima u obrazovanju kadrova u lovstvu 

(lovac i lovočuvar) 

7. Informacija o provedenim lovnokinološkim manifestacijama u 2017. godini 

8. Izvještaji s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice 

8.1. Povjerenstvo za lovačka odlikovanja 

9. Različito 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
 Ad. 1. 
 

Kako nije bilo primjedbi, zapisnik sa 15. sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 2. 
 

Predsjednik Saveza, dr. sc. J. Malnar predložio je Financijski plan za  
2018. godinu, koji je dostavljen svim članovima Izvršnog odbora, napomenuvši da su 
planirana sredstva za sufinanciranje programa i projekata iz područja lovstva manja nego za 
2017. godine, broj članova planiran je na temelju brojnosti iz prethodne godine (oko 3.200 
članova), kao i broj stranih lovaca, koji se kreće oko 900 (do današnjeg dana izdano je 861 
iskaznica). 
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Rashodi su također planirani na temelju prethodnih godina. 

Nakon kratkog izvještaja o Financijskom planu za 2018. godinu, predsjednik Saveza dr. sc. 
J. Malnar otvorio je raspravu. 

T. Tondini je napomenuo da bi prihodi Saveza ipak trebali biti veći, u stavkama  
lovačkih pripravnika i iskaznica za strane lovce, jer najveći dio odrađuje tajništvo našeg 
Saveza. 

A. Petrinić se složio sa T. Tondinijem, zaključivši da bi trebalo sugerirati Hrvatskom  
lovačkom savezu da županijskim savezima ostave veća financijska sredstva, s obzirom da 
se navedeni poslovi i usluge odrađuju i pružaju u županijskim savezima. 

J. Malnar je podsjetio sve prisutne da se članarina za svakog u Hrvatskom lovačkom  
savezu nije mijenjala više od 8 godina, a u našem Savezu više od 10 godina. U  
članarinu je uključeno članstvo, pretplata na Lovački vjesnik, osiguranje tijekom čitave 
godine u slučaju nesreće u lovu, sve lovnokinološke manifestacije, kao i natjecanja u lovnom 
streljaštvu. Ne smije se zaboraviti da Savez daje i garancije za ostvarenje lovozakupa. 
Troškovi po lovcu Hrvatski lovački savez koštaju oko 450,00 kn. 

Zbog funkcionalnosti, Hrvatski lovački savez je dopustio županijskim savezima da  
izdaju lovačke iskaznice za strance, a nije trebao, te nam je i na taj način omogućio dodatnu 
zaradu, ma koliko ona bila. 

Mi, kao Izvršni odbor, možemo inicirati prijedlog prema Skupštini Lovačkog saveza  
Primorsko-goranske županije za istupanje iz članstva Hrvatskog lovačkog saveza. Zaključio 
je da dok je on predsjednik Saveza, to neće učiniti. 

B. Curl se složio sa predsjednikom Saveza te zaključio da je bespotrebno raspravljati  
o istupanju iz članstva, napomenuvši da ne vidimo prednosti koje nam članstvo daje. 

M. Linić je pripomenuo da je na pojedinim skupštinama naših članica bilo postavljeno  
isto pitanje, ne razmišljajući što bi se desilo sa svim članicama našeg Saveza da istupimo iz 
asocijacije Hrvatskog lovačkog saveza. 

I. Bolonić je zaključio da moramo zadržati zajedništvo svih lovaca preko Saveza, te  
napomenuti šire članstvo što naš Savez sve čini za svakog našeg člana. Istupanje iz 
članstva nije opcija. 

M. Brakuza se nadovezao da bez članstva u Hrvatskog lovačkom savezu ne  
možemo, da znamo koje su prednosti biti u takvoj asocijaciji te da ishitrenim odlukama ne 
stvaramo animozitete. 

B. Miklić je postavio pitanje kolika su sredstva na štednji u Erste banci. 
J. Malnar mu je odgovorio da na štednji Savez ima oko 230.00,00 kn, te da ta  

sredstva čuvamo za situacije, za koje se nadamo, da neće doći. Zaključio je da bi, bez 
suradnje sa Hrvatskim lovačkim savezom, resornim ministarstvom i Primorsko-goranskom 
županijom, koji nam pomažu i financijski, naš Savez znatno smanjio svoje aktivnosti, koje bi 
se negativno manifestirale i na svakog našeg člana, kojih je sve manje i manje. 

T. Tondini je zaključio da ne treba razmišljati o napuštanju članstva, već da je htio  
potencirati pitanje da li naš Savez može dobiti više od 50 kn, koliko dobivamo od izrade 
lovačkih iskaznica za strane lovce. 

M. Linić je podsjetio prisutne da iskaznice za strane lovce dolaze iz Ministarstva  
poljoprivrede, koji dobivaju najveći dio financijskih sredstava po iskaznici, a ne iz Hrvatskog 
lovačkog saveza, te je, zahvaljujući predsjedniku Đ. Dečaku omogućeno svim županijskim 
savezima da izrađuju iskaznice za strane lovce, i iz razloga da se one ne izdaju samo u 
Zagrebu. 

Nakon rasprave, prijedlog Financijskog plana za 2018. godinu jednoglasno je  
prihvaćen i predlaže se Skupštini Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije na 
usvajanje. 
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Ad. 3. 
 

Dr. sc. J. Malnar se ukratko osvrnuo na dosad izvršenog Financijskog plana za 2017.  
godinu. Prema planu za 2017. godinu, sredstva za sufinanciranje programa i projekata iz 
područja lovstva (javni poziv Primorsko-goranske županije) bila su 250.000,00 kn, no na 
natječaju smo dobili 299.000,00 kn. Sva četiri zahtjeva su dostavljena u Primorsko-goransku 
županiju, te su oni do sada isplatili 64.530,00 kn, dok je ostatak u proceduri, koji će u 
potpunosti biti isplaćen do 10. prosinca. Financijska situacija našeg Saveza je stabilna, te 
smo do sada podmirili sve naše obveze. Podsjetio je prisutne da smo na štednji u Erste 
banci imali više od 300.00,00 kn, no morali smo platiti 100.00,00 kn poreznoj upravi zbog 
već poznatog ugovora sa bivšim tajnikom, a nije bilo potrebno, jer se tvrdilo da je njegov 
ugovor u skladu sa propisima. 

Podsjetio je prisutne da se, za već spominjane iskaznice za strane lovce, na kraju  
godine izrađuje završni izračun, te da na temelju toga, Hrvatski lovački savez isplaćuje 50 kn 
po iskaznici našem Savezu za usluge izdavanja iskaznica za strane lovce. 
 
Ad. 4. 
 

Dr. sc. J. Malnar je napomenuo da plan i program za 2018. godinu nije donesen, iz  
razloga što je sljedeća godina izborna, i u Lovačkom savezu Primorsko-goranske županije i 
Hrvatskom lovačkom savezu, dok će, naravno, naš Savez funkcionirati kao i do sada, 
neovisno o izborima koje slijede tijekom mjeseca svibnja 2018. godine. 

Sa županom Komadinom i Primorsko-goranskom županijom je dogovoreno da će i  
sljedeće godine biti raspisan Javni poziv za sufinanciranje programa i projekata iz područja 
lovstva, te da će, na naš zahtjev, u povjerenstvu za raspodjelu sredstava biti i član iz našeg 
Saveza, kao bi zastupao interese naših članica, o čemu smo raspravljali i na prethodnim 
sjednicama izvršnog odbora. Pokušati ćemo dogovoriti model 90:10, tj. da naše članice u 
troškovima sudjeluju sa 10%, a ne sa 20 % kako je to bilo do sad. podsjetio je prisutne da 
smo počeli sa odnosom 50:50, koji smo godinama smanjivali, a najsretniji bi bili kada bi došli 
do dogovora da sve troškove financira Primorsko-goranska županija za prijavljene programe 
i aktivnosti. 

Župan Komadina i njegovi zamjenici u nekoliko navrata su osobno prisustvovali u  
nadzoru realiziranih aktivnosti, te su utvrdili da lovci u našoj županiji rade veliki posao u 
svojim lovištima, te pohvalno govorio o provedenim aktivnostima svih naših članica. 

Također je dogovoreno da se zbirka trofeja iz Muzeja iz Broda na Kupi, od Vrhovnika  
preseli u muzej Hrvatskog lovačkog saveza. 

Do izborne skupštine, održati ćemo još jednu sjednicu Izvršnog odbora, te izvršiti  
pripremu za njeno provođenje. 

M. Šepić je predložio da se Javni poziv za sufinanciranje programa i projekata iz  
područja lovstva raspiše što prije, kako bi se oni realizirali u što kraćem roku. 
 
Ad. 5. 
 

B. Marković je informirao prisutne da su sve članice Saveza (one koje su se javile na  
Javni poziv Primorsko-goranske županije) kao i naš Savez, na vrijeme dostavile zahtjeve, te 
da su većini isplaćena financijska sredstva temeljem odluke župana komadine, a ostalima će 
biti isplaćeno do 10. prosinca, kako je utvrđeno i ugovorima, što znači da će sva sredstva 
propisana Javnim pozivom, biti realizirana. LD „Gradina“ Novi Vinodolski je Primorsko-
goranskoj županiji podnijelo zahtjev za produženje roka aktivnosti, te je ona prihvaćena. 
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A. Petrinić se nadovezao da imaju problema sa legalizacijom objekta jer je izgrađen  

na zemljištu Hrvatskih šuma. 
J. Malnar je podsjetio prisutne da se sličan slučaj desio sa lovačkom kućom „Čudnić“,  

čiji je dio bio izgrađen na zemljištu Hrvatskih šuma, ali se, u pregovorima taj dio registrirao u 
vlasništvo LD „Jelen“ Čavle. Kad se riješiti vlasništvo, moći će te se prijaviti na Javni poziv  
Primorsko-goranske županije. 
 
Ad. 6. 

 
T. Tondini je informirao prisutne da je u 2017. godini provedeno 3 ispitna roka za  

obrazovanje lovac i lovočuvar. I. ispitni rok (popravni) održan je u veljači te je na tom roku 
pristupilo 8 kandidata za obrazovanje za lovca, Svi kandidati su položili ispit. II. rok održan je 
u mjesecu svibnju, za obrazovanje za lovca te je svih 10 kandidata uspješno položilo ispit za 
lovca. Od 29. rujna do 12. studenog održan je seminar za obrazovanja lovac i lovočuvar,te je 
na ispitnom roku 26. studenog od 19 kandidata za lovca položilo njih 17, dok su 2 kandidata 
poslana na popravni usmeni ispit iz V. obrazovnog područja (lovačko oružje i lovna balistika). 
Istoga dana je održan ispit za lovočuvara, na kojem je učestvovalo 9 kandidata, te je svih 9 
steklo uvjerenje o položenom lovočuvarskom ispitu. 

Napomenuo je da će se tijekom veljače ili ožujka 2018. godine održati seminar i ispit  
za ocjenjivače lovačkih trofeja, te da je do sada za navedeni seminar prijavljeno 6 kandidata. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da zanimanje za lovstvo opada, te da je sve manje i  
manje zainteresiranih. mnogi odlaze u privatne škole, gdje kandidati dobiju diplome u dva 
dana. 

I. Uremović je predložio da se pošalje dopis svim našim članicama da kanaliziraju  
svoje buduće članove na seminare i ispite koje organizira Lovački savez Primorsko-goranske 
županije, kako bi oni dobili kvalitetniju naobrazbu. 

J. Malnar je odgovorio da je Savez u nekoliko navrata poslao takav prijedlog, kao i  
prijedlog da se privatnim školama u našoj županiji ne iznajmljuju prostori (lovačke kuće), no 
neke članice su se oglušile na naš prijedlog. Privatne škole imaju sve potrebne licence te 
time mogu održavati ispite gdje i kada hoće. 
 
Ad. 7. 
 

B. Marković je ukratko informirao prisutne da su sve lovnokinološke aktivnosti, prema  
planu za 2017. godine ostvarene. LKK „Sv. Hubert“ održao se 24. rujna u lovištu  
VIII/113 - „VIŠNJEVICA“, na kojem je sudjelovalo 5 natjecatelja.  

Županijsko natjecanje u radu pasa glasnog gona na divlju svinju u gateru održano je  
1. listopada u lovištu VIII/117 - „RUDAČ II“, uz sudjelovanje 13 natjecatelja.  

6. i 7. listopada održano je državno prvenstvo u Garešnici, u organizaciji Hrvatskog  
lovačkog saveza, no naša ekipa nije zabilježila značajan rezultat.  

8. listopada organiziran je IPO ptičara, u lovištu VIII/124 - „GROBNIK“, za 3  
natjecatelja, a 15. listopada organiziran je ispit na krvnom tragu (VIII/120 - „PERMANI“), za 
dva natjecatelja. Prisutan je pad interesa za lovnu kinologiju, što je djelomice vezano i uz 
neinformiranje članova od strane društava. 

J. Malnar se nadovezao da vlasnika lovačkih pasa ima dovoljno, ali dijelom i zbog  
treme ne dolaze na natjecanja. Rad sa psom iziskuje puno truda i vremena, kao i financijskih 
sredstava, ali bi trebalo apelirati da društva potaknu takve lovce da se prijave na natjecanja 
koja organizira naš Savez. 
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M. Šepić se složio sa predsjednikom Saveza, te se nadovezao da bi društva morala  

aktivirati svoje članove, kako u lovnoj kinologiji, tako i u lovnom streljaštvu, jer sa terena zna 
da ima dovoljan broj lovaca sa lovačkim psima, kako bi se iz takve skupine odabrali najbolji 
te nas u konačnici na najbolji mogući način zastupali na državnom, a i drugim prvenstvima. 

B. Miklić se nadovezao da se sve informacije mogu dobiti i u tajništvu našeg Saveza,  
kao i na našoj web-stranici, koju naš tajnik redovito i pravovremeno osvježuje. 
 
Ad.8. 
 

M. Linić je informirao prisutne da se povjerenstvo sastalo 6. studenog, te da je  
na temelju dostavljenih prijedloga dodijeljeno 25 odlikovanja I. reda, 37 odlikovanja II. reda te 
82 odlikovanja III. reda. Predloženo je da se zlatno odlikovanje sa likom Sv. Huberta dodjeli 
Tihomilu Grubišiću, članu LD "Srndać" Hreljin. 

Ponovno je apelirao da se članice drže postupnosti pri dostavljanju prijedloga za  
lovačka odlikovanja, prema propisanom Pravilniku o lovačkim odlikovanjima. 

J. Malnar se nadovezao da je u dogovoru sa predsjednikom Đ. Dečakom, Hrvatski  
lovački savez predložio da se zlatno odlikovanje sa likom Sv. Huberta dodjeli i V. Tondiniju. 
Svečanost dodjele održati će se 8. prosinca u Zagrebu. 

Nakon rasprave, prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni i proslijeđeni su Hrvatskom  
lovačkom savezu na usvajanje. 
 
Ad. 9. 
 

J. Malnar je informirao prisutne da je u naš Savez došla pisana zamolba LD  
„Otok Rab“ iz Raba za financijsku pomoć za izradu lovnogospodarske osnove, u iznosu od 
10.000,00 kn. 

Predloženo je da se LD-u „Otok Rab“ iz Raba izvrši donacija u iznosu od 5.000,00 kn. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

3. prosinca LD „Orebica“ Cres organizira lov na nepoželjnu divljač, te su u navedeni  
lov pozvani članovi Izvršnog odbora PGŽ-e. 

LD „Lisjak“ Kastav dostavio je molbu za donaciju hidrostatske vage za potrebe  
ocjenjivanja lovačkih trofeja. U dopisu navode da je navedena vaga bila obećana njihovom 
društvu, ali je preusmjerena u neko drugo društvo. Također mole da ih izvijestimo ukoliko 
nemamo mogućnost za donaciju predmetne vage, jer će u tom slučaju biti prisiljeni sami 
kupiti vagu, potaknuti navedenim iskustvom. 

J. Malnar je predložio da se pošalje dopis LD „Lisjak“ Kastav, napomenuvši da  
nabava nije sporna, ali da nije način da se ovako formuliranim dopisom zahtjeva donacija 
hidrostatske vage, informiravši prisutne da su se znatna financijska sredstva kanalizirala u 
LD „Lisjak“ Kastav. 

D. Mušćo je informirao prisutne da LD „Lane“ Opatija ima novu veliku kosilicu,  
dobivenu donacijom od Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, ali je ne koriste 
zbog konfiguracije terena, te moli da li ima neko zainteresirano društvu koju i mjenjalo za dva 
trimera. 

Od mješovitog lovačkog pjevačkog zbora „Matko Laginja“ dobili smo zahtjev za  
financiranje prijevoza na svečanostima na kojima sudjeluju, u iznosu od 4.000,00 kn. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
2. prosinca LD „Jastreb“ Punat slavi 50. obljetnicu svog rada, te je predloženo da se  

za tu priliku izradi prigodna plaketa, te da ju na njihovoj svečanosti uruči član Izvršnog 
odbora I. Bolonić. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 



 6

 
Predloženo je da se tajniku Saveza isplati božićnica od 3.000,00 kn. prijedlog je  

jednoglasno prihvaćen. 
Na izbornoj skupštini Saveza 2018. godine biti će upriličena prezentacija priručnika za  

prvi pregled divljači nakon odstrjela. 
Predsjednik Saveza, dr. sc. Josip Malnar svim lovcima i njihovim obiteljima poželio je  

blagoslovljen Božić i sve najbolje u 2018. godini 
 
 

Sastanak je završio u 14,30 sati. 
 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
                                                                                                                                                               
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


